
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 10/2024 

   Datum: 18.4.2024 

 
ZAPISNIK 

 

10. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v četrtek, 18.4.2024, ob         20.00 

v  prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Klemen Šubic, Jaka Kenda, Martin Tavčar, Tomaž 
Jemec, Matjaž Egart, Maja Kejžar 
 
Opravičeno odsotni: / 
 

 
Predlagani dnevni red: 
 
1. Potrditev zapisnika 9. redne seje KS Sorica 
2. Seznanitev z zapisniki iz terena 
3. Poročilo odbora za komunalno dejavnost g. Klemen Šubic  
4. Poročilo odbora za gospodarsko dejavnost g. Rudi Pintar 
5. Sprejetje sklepa na prošnjo g. Jerneja Hostnika o prodaji parcele št. 536/12  
6. Vaški vodovodi 

a) Seznanitev z elaborati oblikovanja cen na vaških vodovodih Ron, Sorica in Sp. 
Danje 

b) Sprejem cenika obračunavanja vodarine in omrežnine na vaških vodovodih 
7. Razno 

 
Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Zapisnik 9. redne seje je bil soglasno potrjen. 
 
K tč. 2: 
Rudi nas je seznanil z zapisniki iz terena. Vse zapisnike smo soglasno potrdili. Rudi se je 
odločil, da se bo od sedaj naprej pisalo tudi zapisnike iz terena, v primeru da pride do 
kakšnih vprašanj, nesoglasij, itd., da imamo to zapisano na papirju.  
 
K tč. 3: 
Odbor za komunalno dejavnost je imel zadnjo sejo 3.4.2024. Pregledali so sprejete sklepe 
7. seje odbora in potrdili zapisnik. Obravnavali so predlog zaključnega računa proračuna 
občine Železniki za leto 2023. Potrdili in obravnavali so elaborat o oblikovanju cen storitev 
obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne odpadne 
vode 2024 za območje občine Železniki. Pogovarjali so se o predlogu sklepa o spremembi 
cenika parkiranja na Prtovču. Seznanili so jih tudi o tekočih projektih na področju 
komunalne infrastrukture. 
 



K tč. 4: 
Odbor za gospodarske dejavnosti je imel zadnjo sejo 2.4.2024. Pregledali in potrdili so 
zapisnik 5. seje odbora. Obravnavali so predlog zaključnega računa proračuna občine 
Železniki za leto 2023. Obravnavali so tudi predlog spremembe cenika parkiranja na 
Prtovču. Pogovarjali so se tudi o predlogu pravilnika o dopolnitvah pravilnika o plačah 
občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega sveta in župana ter 
članov drugih občinskih organov ter o povračilih stroškov. V pravilnik so dodali novo alinejo 
v 11. člen in sicer: člani KS  bodo upravičeni do povračila stroškov, če bodo imeli kakšen 
opravek za krajevno skupnost izven svoje občine. Obravnavali so tudi predlog odloka o 
spremembi odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Železniki. Predlog je bil, da se 
dvigne turistična taksa iz 1,70€ na 2,50€. Od tega se 2€ vrne v kraj na KS, 0,50€ pa je 
promocijska taksa in je namenjena slovenski turistični organizaciji, denar je namenjen za 
olajševanje turizma. 
 
K tč. 5: 
G Jernej Hostnik je na Krajevno skupnost Sorica poslal prošnjo za odkup zemljišča št. 
536/12. Ko se bo cesta uredila je Jernej pripravljen zamenjati del parcele, kjer bo dejansko 
cesta in bo potem javno dobro. Menjalo se bo po principu 1:1, manko pa gre v odkup.  Člani 
sveta smo sprejeli sklep in ga soglasno potrdili. 
 
Sklep 20: 
Člani sveta Krajevne skupnosti Sorica smo mnenja, da se zemljišče s parc. št. 536/12 
k.o. Sorica, lahko uvrsti v Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Krajevne 
skupnosti Sorica za leto 2024 in smo seznanjeni z zainteresiranostjo  g. Jerneja 
Hostnika o njenem odkupu oz. enakovredni menjavi. 
 
K tč. 6: 
Zakonodaja zahteva, da na nivoju lokalne skupnosti morajo biti cene enotne za javne 
storitve zagotavljanja pitne vode. Cena vseh treh vodovodov bo torej enotna. Člani sveta 
smo sprejeli in soglasno potrdili naslednji sklep. 
 
Sklep 21: 
Svet KS Sorica potrjuje cenik za izvajanje oskrbe s pitno vodo z vaškimi 
vodovodi Sorica, Ron in Sp. Danje. Na podlagi porabe vode bo Občina 
Železniki uporabnikom mesečno zaračunavala višino vodarine in omrežnine. 
Sprejete cene začnejo veljati od 1.5.2024 in naprej do spremembe 
Cenik sestavljata cena vodarine in omrežnine kot sledi: 
- Vodarina 0,2165 €/m^3 
- Omrežnina 3,2589 €/priključek 
 
K tč. 7:  

- Rudi in župan sta na Arrivo poslala dopis s prošnjo za vzpostavitev linije  Šk. Loka 
– Bohinjska bistrica. Pobudnica za prošnjo je bila Polona Golija. Zraven so dodali 
še prošnjo za vzpostavitev ukinjene linije v Sorico. Dopis so prejeli, ni pa še 
odgovora. 

- Rudi je dobil 7 vreč suhega asfalta ( Klemen vzame 2 in Matjaž 4 ostalo gre k 
Plašajtarju) 

- V Sp. Danjah je na cesti razpoka, Rudi je s Tinetom iz cestnega podjetja dogovorjen, 
da  zadevo uredijo  

- Nasip  v Podroštu bodo znižali, da bo bolj pregledno 
- Rudi je na občino poslal dopis za ograjo (glavna cesta proti kamnolomu, na odseku, 



kjer gre cesta v vas). Dopise smo pošiljali že v preteklosti, obljubili so da bodo dali 
v plan dela. Rudi je v dopisu zahteval, da se to dejansko realizira. Odgovor je bil, da 
je postavljeno v prioriteto, vendar po finančnih zmožnostih. 

- Letos so bili že trije primeri, da je avto pod šolo nasedel na oporni zid, ker tujci 
obračajo na delu, kjer gre cesta v vas in v grapo. Na temu delu se bo ograja 
podaljšala za 3m. Ograja je naročena in se jo takoj namesti, ko jo dobimo. 

- 9.6.2024 bodo Evropske volitve. V prostorih KS bo tudi volišče. 
- Na očiščevalni akciji se je postavilo table *prepovedano kampiranje*. Lastniki so se 

s postavitvijo strinjali, Klemen je proti, da se te table postavljajo na privat zemljišča. 
- Košta- Nidrarska grapa- delajo se plani in načrti urejanja struge, 
- Klemen zbira ponudbe od izvajalcev za rekonstrukcijo ceste v Sp. Sorici. 

 

 
 

Seje je bila zaključena ob 21.18 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 



 


